
 

 

FOR IMMEDIATE RELEASE 
 
OTTAWA, December 18, 2017 - The Chief Justice of Canada, the Rt. Hon. Richard Wagner, welcomes the 
appointment of Madam Justice Sheilah Martin to the Supreme Court of Canada. 

"I am very pleased with the appointment of Justice Martin," said the Chief Justice. "With her long 
experience as a judge, lawyer, and educator, as well as her training in Canada’s common and civil law 
traditions, she will be a wonderful asset to the Court." 

Justice Martin was sworn in by Chief Justice Wagner today in a private ceremony at the Supreme Court. 
Her appointment is effective immediately, and fills a vacancy created by the retirement of former Chief 
Justice McLachlin. 

Details about the official welcome ceremony for Justice Martin will be announced at a later date. 

For further information, contact: 

Gib van Ert 
Executive Legal Officer 
(613) 996-9296 
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POUR DIFFUSION IMMÉDIATE 

OTTAWA, le 18 décembre 2017 – Le très honorable Richard Wagner, juge en chef du Canada, a 
chaleureusement accueilli la nomination de Madame la juge Sheilah Martin à la Cour suprême du 
Canada. 

« Je suis ravi de la nomination de la juge Martin », a déclaré le juge en chef. « Sa longue expérience 
comme juge, comme avocate et comme formatrice, ainsi que sa formation dans les deux traditions 
juridiques canadiennes – la common law et le droit civil – font d’elle une précieuse addition à la Cour. » 

La juge Martin a prêté serment devant le juge en chef Wagner aujourd’hui, à l’occasion d’une cérémonie 
privée à la Cour suprême. La nomination de la juge Martin, qui prend effet immédiatement, permet de 
combler le siège qui est devenu vacant par suite du départ à la retraite de l’ancienne juge en chef 
McLachlin. 

Des précisions concernant la cérémonie d’accueil officielle de la juge Martin seront communiquées à 
une date ultérieure. 

Pour de plus amples renseignements, prière de communiquer avec :  

Gib van Ert 
Conseiller juridique principal 
613-996-9296 


